
Referat frå elevrådsmøte 24.10.23 

1. Tilbakemelding frå leiar og nestleiar i elevrådet etter møte med rektor: 

-Det er bestilt ny ringeklokke og den skal ringja inn etter friminutt så snart den er på 

plass. 

- Kunst og handverk er oppdatert med nye symaskinar 

Leanda og Marie gav og rektor beskjed om fylgjande ønske frå elevrådet: 

Sjakkbrettet må ordnast, nytt bordtennisbord bør på plass, uteplassen bør få ei 

oppgradering med litt fargar og blomar, det trengst nye fotballar, strips på fotballnett 

Rektor orienterte og om kva planane kan vera for framtidig utbygging av Leirvik skule. 

I Stord kommune sitt budsjett ligg Leirvik skule inne med midlar til 

ombygging/nybygg/rehabilitering i 2026 og 2027.  

 

2. Elevrådet valde ny representant til Leirvik skule sitt skulemiljøutval. Mille Kringeland 

Nygård frå 6B. 

 

3. Saker som kom i møtet: 

-Ønske om basketballkorger 

-reparere klatreveggen 

-ordne gjerdet ved grusbanen 

-stor dam på litleplassen, er det mogleg å utbetra? 

-ny grus på grusbanen 

 

4. Er det nokre kjekke saker eller arrangementet som elevrådet kan vera anvarleg for?  

-Elevrådet ynskjer setta opp ein forslagspostkasse som elevar ved skulen kan legge 

framlegg til saker ein meiner elevrådet skal jobba med. 

 

Ref 

Tor Jæger Koppang, 31.10.23 


